

一般泊車收費

首 15 分鐘	: 免費(但需按指示停泊於適當位置)
首 2 小時	: 每半小時 HK\$10
第 3 小時起	: 每半小時 HK\$12
鎖車開鎖費	: 每輛車 HK\$320
遺失時鐘票	: 每張 HK\$30 及另按時數繳費

晚間泊車特惠安排

- (1) 訪客車輛於每晚 6:00 在本院停泊至翌日上午 8:00，最高停泊費為港幣\$60。時數不足\$60 者，會按實際時租收費。
- (2) 車輛若於早上 8:00 仍未離開，自早上 8:00 起按正常訪客停泊機制另行收費。
- (3) 由於車位有限，本計劃車輛數目會有限制。

各駕駛人士必須遵守停車場職員及院方指示，違者車輛可被扣鎖或送官究治。

General Parking Tariff

1 st 15 Min	: Free of charge
1 st and 2 nd hr	: HK\$10 per 1/2 hr
3 rd hr and thereafter	: HK \$12 per 1/2 hr
Impounding Fee	: HK \$320 per vehicle
Lost Ticket	: HK \$30 plus the parking fee

Overnight Parking Benefit Arrangement

Parking benefit arrangement for overnight parking :

1. For visitor who parks the vehicle from **18:00pm to 8:00am**, maximum parking fee will be \$60. Visitors will be charged according to the actual hourly parking fee if the total parking fee is less than \$60.
2. In case of overnight visitor's vehicle leave later than 8:00am, normal parking fee will be charged from 8:00am.
3. Due to limitation for parking space, the captioned arrangement is only applicable to a confined quantity of vehicles.

All parking users should follow the authorized staff and hospital's instruction. Any offender or the related vehicle will be pounded or arrested.